

Title (en)
Metering device for a combustion engine.

Title (de)
Zumesseinrichtung für eine Brennkraftmaschine.

Title (fr)
Dispositif de dosage pour un moteur à combustion.

Publication
EP 0379632 A1 19900801 (DE)

Application
EP 89110081 A 19890603

Priority
DE 3901418 A 19890119

Abstract (en)
A metering device is described for the idling air flow to be fed to an internal combustion engine. The metering device comprises a restrictor of variable flow cross section by means of which the idling air flow can be regulated. In the event of abnormal functioning or failure of the regulator, the restrictor can be set to a value for a mean idling speed. In order to increase the starting air flow in this instance an automatic valve (7, 27), preferably in the throttle valve (3), is provided which, after starting, closes under the effect of the flowing air. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Zumeßeinrichtung für die einer Brennkraftmaschine zuzuführende Leerlaufuftmenge angegeben. Die Zumeßeinrichtung umfaßt eine Drosselstelle variablen Durchtrittsquerschnitts, mit dem die Leerlaufuftmenge regelbar ist. Bei abnormer Funktion oder Ausfall der Regelung ist die Drosselstelle auf einen Wert für eine mittlere Leerlaufdrehzahl einstellbar. Zur Erhöhung der Startluftmenge für diesen Fall ist ein selbsttätig wirkendes Ventil (7, 27), vorzugsweise in der Drosselklappe (3), vorgesehen, daß sich nach dem Start unter dem Einfluß der strömenden Luft schließt.

IPC 1-7
F02M 1/14; F02M 3/09; F02M 19/00

IPC 8 full level
F02D 9/10 (2006.01); **F02M 1/14** (2006.01); **F02M 3/14** (2006.01); **F02M 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
F02D 9/102 (2013.01); **F02M 1/14** (2013.01); **F02M 3/14** (2013.01); **F02M 19/00** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] GB 2005770 A 19790425 - BENDIX CORP
• [X] US 2102846 A 19371221 - HUNT SCOTT F
• [X] US 2337311 A 19431221 - LEE CONDOSTA ALBERT

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0379632 A1 19900801; DE 3901418 A1 19900726

DOCDB simple family (application)
EP 89110081 A 19890603; DE 3901418 A 19890119